



## La Belle Kreole Rates – 2016

### **Snorkeling and/or coast discovery and/or whale shark watching in season on West Coast of Mahe Island from L'ilot down to Therese Island (minimum rate Euro300)**

- minimum rate Euro300 for 3 hour trip
- minimum rate Euro450 for 6 hour trip

Soft drinks and water is provided. Rates exclude marine park fees (Euro15/person) which must be settled by the client on demand from certified park rangers if clients opt to enter the marine park

Departure at 0900hrs, return at 1200hrs or 1600hrs .

Rates are for a group of upto 6 persons. An additional Euro50 is charged for each extra passenger, children under 10 years get 50% discount.

### **Coastal Bottom fishing and snorkelling (minimum rate Euro275)**

- Euro275 for 2 hour trip
- Half-day Euro350
- Full day Euro600

Soft drinks provided. Rates exclude marine park fees (Euro15/person) which must be settled by the client on demand from certified park rangers if clients opt to enter the marine park

Schedules 0900hrs to 1100 hrs , 0900 hrs to 1230 hours or 0900hrs to 1600hrs

Rates are for a group of upto 6 persons. An additional Euro50 is charged for each extra passenger, children under 10 years old get 50% discount.

### **Trolling and Bottom fishing (minimum rate Euro400)**

- Half-Day Euro400
- Full day Euro650

Rates include softdrinks and light snacks and for 4 persons maximum.

### **Snorkeling + coast discovery + beach bbq (Minimum rate of Euro480 )**

Rates include soft drinks, bbq lunch, snorkelling and coast discovery but exclude alcoholic drinks and marine park fees.

Departure at 0930hrs and return upto 1700hours. Rates are for 4 persons, an additional Euro80 for each extra person, children under 10 years get 50% discount.

You will have exclusive access to the boat . The boat is licenced to carry of upto 10 passengers and 2 crew ( except for long range fishing trips where the max passenger capacity is 6 persons).

You can contact us for the rates for smaller groups and/or special events. During the period mid-December the boat operates from the East Coast, with excursions to the Marine Park, and fishing from port Victoria to Mamelles Island and Southern tip of the island (weather permitting). Rates remain the same.



## **La Belle Kreole Tarifs – 2016**

### **Snorkeling /decouverte de la cote/ Observation requin-baleine , sur la côte Ouest de Mahe, de L'ilot vers l'île Thérèse (Tarif minimum euro300)**

- Euro 300 pour 3 heures
- Euro450 pour 6 heures

Les boissons gazeuses et l'eau sont fournis. Les tarifs excluent les frais de parcs marins (Euro15 / personne) qui doit être réglés par le client à la demande de gardes du parc marin si les clients optent de entrer dans le parc marin  
Départ à 09h00, retour à 12h00 ou 16h00.

**Les tarifs sont pour un groupe de jusqu'à 6 personnes. Euro50 supplémentaire est facturée pour chaque passager supplémentaire, les enfants de moins de 10 ans bénéficient d'une réduction de 50%.**

### **La pêche au fond côtière et du snorkeling(Tarif minimum Euro275)**

- o Euro275 pour de 2 heures
- o Demi-journée Euro350
- o Journée complète Euro550

Les boissons gazeuses et de l'eau sont fournies. Les tarifs excluent les frais de parcs marins (Euro15 / personne) qui doit être réglés par le client à la demande de gardes du parc marin si les clients optent pour entrer dans le parc marin  
Horaires 09h00 à 1100 heures, 0900 heures à 1230 heures ou 09h00 à 16h00

**Les tarifs sont pour un groupe de jusqu'à 6 personnes. Un Euro50 supplémentaire est facturée pour chaque passager supplémentaire, les enfants de moins de ans 50% de réduction.**

### **Pêche à la traîne et la pêche au fond (Tarif minimum Euro400)**

- o Demi-journée Euro400
- o Journée complète Euro650

Les tarifs comprennent des boissons non alcoolisées et des collations légères et sont pour 4 personnes maximum.

### **Snorkeling + Decouverte de la cote + barbecue sur la plage isolés (Tarif minimum de Euro480)**

Les tarifs comprennent les boissons gazeuses, le déjeuner barbecue, snorkeling et découverte de la côte, mais excluent les boissons alcoolisées et les frais de parc marin. Départ à 09H30 et retour jusqu'à 1700 heures.

**Les tarifs sont pour 4 personnes. Euro80 pour chaque personne supplémentaire, les enfants de moins de 10 ans bénéficient d'une réduction de 50%.**

Vous aurez l'accès exclusif du bateau. Le bateau est autorisé à transporter 10 passagers et 2 membres d'équipage (sauf pour les voyages de pêche à longue portée dont la capacité de passagers max est de 4 personnes).

Vous pouvez nous contacter pour les tarifs pour les petits groupes et / ou pour des événements spéciaux. Pendant la période mi-Décembre – Avril le bateau fonctionne à partir de la côte Est, avec des excursions au parc marin de St Anne et la pêche du port de Victoria à l'île Mamelles et pointe sud de l'île (selon les conditions la meteo ). Les Tarifs restent les mêmes.